

# Referat

af bestyrelsesmøde i Hasseris Grundejerforening



Mødested:

**Svalegården**

Tidspunkt:

**Tirsdag d. 3. december 2024 kl. 17:00-19:00**

Mødedeltagere:

- Thorkil F. B. Neergaard (TBN)
- Anders Skeem Koefoed (ASK)
- Susanne Sloth Kristensen (SSK)
- Ane Allermann Lemvig (AAL)
- Britta Magnussen (BMA)
- Peter Jølck (PEJ)
- Søren Juul Hansen (SJH)
- Arno Christensen (ACH)
- Søren Lysholt Hansen (SLH)
- Gitte Melph (GME)

Afbud: ASK, SLH, SJH

Referent: AAL

**Næste møde:** Tirsdag d. 11. februar 2025, kl. 17:00.

**Mødested:** Svalegården.

**Ved afbud:** Besked til formanden senest en uge før

## 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

## 2. Godkendelse af referat fra 22. oktober 2024

Godkendt.

## 3. Planlægning af mødet med Vejdirektoratet (VD) om 3. Limfjordsforbindelse

Mødet d. 23. januar 2025 kl. 19 på Hasseris Gymnasium afholdes af Hasseris Grundejerforening med VD og også gerne Aalborg Kommune som oplægsholdere.

Mødet skal først og fremmest omhandle hvordan VD planlægger trafikafviklingen i Hasseris under anlægsfasen og den endelige forbindelses afledte trafik samt støjpåvirkning i Hasseris, der i forvejen er stærkt trafikeret på et vejnet uden store veje. Foreningen har taget kontakt til VD for at få et møde i stand, hvor der er fokus på forholdene i Hasseris, og hvor der bliver mulighed for at stille spørgsmål til det fremlagte projekt.

GME udarbejder et forslag til program, som PEJ, GME og TBN præsenterer for VD på et formøde.

Aalborg Kommune inviteres til at fremlægge deres planlægning på samme område.

Der udsendes en presseinvitation til de nordjyske medier (Hasseris Avis, Nordjyske Medier, TV2 Nord, DR P4 Nordjylland).

Det overvejes at få optaget hele borgermødet på en film, der efterfølgende kommer på foreningens hjemmeside.

Der er gang i at aftale et møde med Hasseris Avis for at få dem til at skrive om blandt andet dette møde.

# Referat

## af bestyrelsesmøde i Hasseris Grundejerforening

Vi forsøger at få en ekstern ordstyrer til arrangementet.

Foreningens præsentationsvideo kan bruges ved arrangementet i en redigeret udgave. AAL hører firmaet om det kan lade sig gøre inden mødet.

GME laver et oplæg til en roll-up, der tegner foreningens formål, som kan bruges til fremtidige arrangementer.

#### 4. **Borgerbevægelsens indsamling vedr. EU-retssag. Drøftelse.**

Bestyrelsen har indgående drøftet muligheden for at støtte Borgerbevægelsens indsamling til EU-retssagen og har vurderet, at foreningen ikke kan bidrage med et økonomisk tilskud, idet der er stærke holdninger både for og imod Egholmforbindelsen blandt foreningens medlemmer.

Som bestyrelse er vi ansvarlige for hele medlemskredsen, herunder det forholdsvis store mindretal, der i trafikundersøgelsen tilkendegav tilslutning til den 3. Limfjordsforbindelse. Bestyrelsen ønsker ikke på ny at skabe splittelse i foreningen omkring dette punkt.

Bestyrelsen vurderer i stedet, at det er mere hensigtsmæssigt og nødvendigt, at grundejerforeningen bidrager med andre aktiviteter såsom afholdelse af ovennævnte borgermøde og andre tiltag, der har en objektiv tilgang til anlægs- og driftsfase for motorvejen, som kan give medlemmerne et grundlag for at forstå, hvad det reelt set kommer til at betyde for vores bydel, at der etableres en motorvej lige i udkanten. Denne holdning ligger i forlængelse af, at den nuværende bestyrelse fra starten har taget bestik af, at anlægsloven ER vedtaget og at planlægningsarbejdet buldrer derud af. Er vi passive på denne front, kommer der i hvert fald ingen forbedringer omkring trafik, støj og forurening af det fremlagte projekt.

#### 5. **Byplansag vedr. etablering af pizzeria på Hasserisvej. Drøftelse.**

Bestyrelsen har modtaget en bekymringskrivelse fra et medlem ift. plangrundlaget for Aalborg Kommunes tilladelse til at der i det tidligere bageri kan drives pakkeshop og pizzeria med mulighed for plads til spisende gæster. Bestyrelsen vil fremsende bekymringskrivelsen til kommunen og udbede sig uddybende oplysninger i sagen.

#### 6. **Orientering om ændringer på IT-fronten**

Der holdes hurtigt efter nytår et møde med IT-konsulenten for en fremtidig mere enkel løsning for både webhotel, mailhotel og konneks til medlemskommunikation og NEM-tilmeld.

#### 7. **Sociale arrangementer**

##### *Juletræstænding d. 30. november*

Der var mange deltagere – flere end sædvanligt – og det forløb fint og hyggeligt med god bistand fra spejderne. Udgifterne deles som vanligt med kirken.

##### *Musical d. 5. februar 2025 på Hasseris Gymnasium:*

ACH og BMA er arrangører.

Der udsendes nyhedsbrev med tilmelding efter nytår.

##### *Generalforsamling i april 2025:*

Planlægges efter nytår.

##### *Medlemsarrangement en torsdag i maj 2025*

Tema: Det historiske Hasseris og efterfølgende vinsmagning.

Der vil være plads til 150 deltagere og derfor bliver det med tilmelding efter først-til-mølle med deltagerbetaling på ca. 50% af prisen.



## Referat

af bestyrelsesmøde i Hasseris Grundejerforening

8. **Bestyrelsens mødeplan for 2025 inkl. strategidag i januar**

Der er opbakning til mødeplanen og strategidagen lørdag d. 18. januar 2025 kl. 9-13. Der er mange opgaver, hvorfor der planlægges med et månedligt møde.

9. **Eventuelt.**

Intet.